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Van de redactie
Voor u ligt het derde nummer van Craneveer van deze jaargang
Er is weer veel gebeurt in de wijk. U kunt lezen over de Algemene
ledenvergadering van onze  recreatievereniging, over een wijnproefmid-
dag, over ons nieuwe bestuurslid Annemarie van der Flier, over het
wijkconcert van de heren van Gelre, over de viering van Sint Maarten
en over de perikelen.Verder is er nog een gesprek met Hans
Overmeer over hoe een ontwikkelingsproject in Ethiopië vanuit onze
wijk gedragen en gesteund wordt.
Ook de wijkraad heeft weer veel wetenswaardigs te melden over ver-
keerssituaties en u wordt op de hoogte gehouden over de ontwikke-
lingen rond de Verrijzeniskerk.
Kortom er ligt weer een lezenswaardig nummer voor ieder voor wie
de wijk meer is dan een willekeurige plek.
De vorige keer spraken we de wens uit  dat iemand zich zou aanmel-
den om als schrijvend lid de redactie te ondersteunen. Een enkeling
heeft het misschien stilletjes overwogen, maar niemand heeft zich nog
gemeld. Daarom nog maar eens een oproep. Help mee om zeven keer
per jaar in een gezellige sfeer het wijkblad te maken.
We wachten op u. Meldt u bij Ton Jansen,Ysbrand Graafsma, Cleo van
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der Stap, Henk Wagenaar of Jop Burlage.

De redactie

Verslag Algemene ledenvergadering 9 november

Ledenvergadering ondersteunt uitgangspunten over contributievoorstel.
Discussie leidt echter op onderdelen tot nader beraad over exacte uitwerking
en invoering. Leden vergadering benoemt Joost Froeling en Annemarie van de
Flier tot nieuwe bestuursleden. Maurice Lankheet wordt voorzitter, vertrek-
kend bestuurslid Henk Wagenaar erelid

Woensdag 9 november hield de Recreatieve Vereniging Craneveer
voor de 34e keer haar jaarlijkse algemene ledenvergadering. Los van
het bestuur hadden zich hiervoor 26 van de 250 actieve leden gemeld.
Voorzitter Henk Wagenaar die voor zijn 15e en laatste jaar achter de
bestuurstafel had plaatsgenomen opende de vergadering. Daarna vroeg
secretaresse Marjan van Roon het woord.
Er was een volle agenda; daarom wilde het bestuur liever vooraf alvast
een afscheidswoord spreken tot de scheidende voorzitter. Marjan
memoreerde namens het bestuur de verdiensten die Henk in de loop
der jaren voor de vereniging had gehad en verzocht de vergadering om
hem hiervoor te belonen met het erelidmaatschap van de vereniging.
De leden honoreerden dit verzoek met instemmend applaus. Na de
overhandiging van cadeaus antwoordde het nieuwe erelid enigszins
aangedaan dat hij verlegen was geworden door zoveel eer. Hij had dit
niet verwacht en hij vreesde dat de vele tekortkomingen waarmee hij
zichzelf behept achtte, de hoge norm voor het erelidmaatschap niet
zouden waardigen. Hij prees zich echter gelukkig met de gedachte dat
andere bestuursleden daar kennelijk anders over geoordeeld hadden.
Na nog wat korte terugblikkende beschouwingen riep de plicht echter
weer.

Van het bestuur
INGELASTE ALGEMENE LEDENVERGADERING:
datum: maandag 12 december 
aanvang: 20:00 uur
locatie: Recreatiezaal aan de Viottastraat
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Vertrouwde agendapunten als jaarverslag en financieel jaarverslag wer-
den degelijk en vlot afgehandeld.
De secretaresse belichtte nog wat punten uit het jaarverslag en pen-
ningmeester Maurice Lankheet  gaf in een een powerpointpresentatie
een degelijk verslag van inkomsten en uitgaven. Hij liep daarbij al even
vooruit op het punt van het voorstel tot forse verhoging van de con-
tributies.
De kascommissie bestaande uit de heren Hans Eggink en Wander
Boxem hadden de boeken aan grondige inspectie onderworpen Ze
constateerden dat alles klopte als een bus. Ze verzochten daarom de
leden om het financieel verslag goed te keuren. Met een applaus voor
de penningmeester gebeurde dit.
Het voorstel tot forse verhoging van de contributies werd ingeleid
door de voorzitter met het verzoek aan allen om deze discussie zake-
lijk te voeren en daarbij steeds het belang van de vereniging goed in
het oog te houden. De penningmeester gaf een goed onderbouwd
betoog ter verdediging van het bestuursvoorstel. Het betoog draaide
om het uitgangspunt dat iedere activiteitengroep in principe kosten-
dekkend moet draaien en hij liet daarbij zien dat tot nu toe vele groe-
pen al jarenlang met algemene gelden ondersteund worden; gelden die
op die manier niet gebruikt kunnen worden voor nieuw beleid. Door
een meerderheid van de leden 21 tegen 10 werd het uitgangspunt van
kostendekkend begroten van activiteitengroepen, gedeeld.
Tegenstemmers waren grotendeels leden van  badmintongroepen. Zij
achtten het redelijk dat de vereniging hun activiteit wat zou subsidië-
ren uit andere gelden, omdat  hun groepen feitelijk niet groter konden
zijn dan acht personen en hun kosten daardoor relatief hoog waren.
De pennigmeester wees hen er echter op dat  het nieuwe voorstel
neer kwam op een kostprijs van €3,75 per avond, minder dan €3,- per
persoon per uur. Door vergelijking met andere verenigingen zou moe-
ten worden nagegaan in hoeverre dit duur is te noemen.
Een groot deel van de leden was echter vooral geschrokken van het
voorstel om in één keer over te gaan van de oude naar de nieuwe
toestand.Voor sommige groepen betekent dit concreet een onver-
wachte verhoging van meer dan 100%. Dat vonden velen te drastisch;
ten eerste was het niet van tevoren aangekondigd; ten tweede laten de
reserves op dit moment ook een minder extreme verhoging ineens
toe, zonder dat de vereninging daardoor dit jaar al in grote problemen
komt.
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De vergadering gehoord hebbende trok het bestuur zich terug voor
een kort beraad en daaruit vloeide het volgende voort.
Groepen die voorstellen hebben om de kosten te beperken dienen dat
schriftelijk in bij het bestuur. Het bestuur verwacht van leden onder-
steuning bij tot nu toe vruchteloze pogingen om de Gemeente ertoe
te bewegen om niet alleen met de mond, maar ook met de daad
sportactiviteiten in het kader van meer bewegen financieel te onder-
steunen. Dat zou uitstekend kunnen door het schrijven van brieven,
maar ook door het bezoeken van de recreatieruimte op 22nov.A.s. om
16.30 uur, omdat daar dan het gehele college in het kader van een
werkbezoek verenigd is.
Het bestuur is dan bereid om het huidige contributievoorstel nog eens
tegen het licht te houden en te bezien of het huidige voorstel nog wat
kan worden aangepast. Het bestuur zal de uitkomst van dit beraad in
december a.s. opnieuw voorleggen aan een algemene ledenvergadering.
Tot die tijd wordt de contributie voor dit jaar nog niet geïnd.
Het Bestuur

Aan Fikkie,
(hondje van de brandweer)

Het spijt mij, maar jouw liefdesbetuigingen in ons veelgelezen wijkor-
gaan deden en doen mij helemaal niets. Het heeft er alleen maar toe
geleid, dat mijn ouders Ma Bouvier en Pa Herder mij nog eens nadruk-
kelijk voor jouw avances hebben gewaarschuwd.
De taal, welke jij bezigt, wordt in onze kringen verafschuwd. Het is in
onze kringen usance over "een grote boodschap" te spreken en niet
het door jou te bezigen woord met een lange "ij". Daarenboven doen
wij onze behoefte in het park Zypendaal waar ik honden tref van mijn
stand. Mijn ouders moeten er niet aan denken, dat ik met een rekel
thuis kom, die jouw woordenkeus gebruikt en die zijn behoeft doet
aan de Bernard Zweerslaan. Pa Bouvier zou stante pede naar de heer
Bertens - een hartaanval nabij - gebracht moeten worden.
Neen, blijf jij maar snuffelen aan het achterste deel van de honden van
de onderklasse.
Nu hoor ik jou blaffen, dat ik ook maar uit een gemengd huwelijk bent
voort gekomen, maar mijn opvoeding mag er zijn.
Een ontmoeting met mij kun je wel vergeten.
Honingdauw (hondje van Connexxion)
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VOLLEYBAL DONDERDAG:

Je zou toch denken ze moeten bestaan:
Mensen die graag tegen een volleybal slaan.

Tussen de 20 en 50 jaar, man of vrouw,
versterk de donderdaggroep nu toch gauw.

We trainen en spelen voor ons plezier,
liever zes om zes, dan vier om vier.

Van 20.30 - 22.00 uur spelen wij ons spel.
Kom snel, ons gezelschap bevalt je vast en zeker wel.

Marjan van Roon.

Breisters 
Naar aanleiding van een oproep in het Dagblad, de nieuwsbrief van de
Vrienden en het wijkkrantje Craneveer, hebben zich 30 enthousiaste
dames en kinderen aangemeld om te komen breien op het Kindererf.
Ze hebben allemaal erg veel zin om kinderen het breien te leren, dus
het wordt vast gezellig in de goeikamer van het Kindererf

Craneveer Wijnproefmiddag

Craneveer verzorgt in samenwerking met
wijnkoperij ‘t Kelkie op zondag 11 decem-
ber van 15:00 tot 17:00 u een wijnproef-
middag van Kaapse wijnen in de recreatie-
ruimte van Craneveer.Toegangskaarten á
€5,00 zijn te koop bij Rubens wonen en bij
foto Cranevelt.
Bij aankoop van 12 flessen zijn krijgt u uw
inschrijfgeld terug.

Locatie: recreatieriumte Craneveer an de
Viottastraat
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Een tijd geleden kreeg de redactie van Craneveer een keurig artikel aange-
boden. Het eindigde met een verzoek aandacht te geven aan een bijzonder
project met een al even bijzondere naam, Het  "aDDIS- A LESKEUKEN"pro-
ject. Die naam verwijst naar de plaats van handeling  Addis Abeba, de
hoofdstad van een straatarm Afrikaans land: Ethiopië.
Het was ondertekend door twee wijkgenoten: Hans Overmeer en Petra
Alsters, voorzitter en secretaris van de stichting ' Steungroep aDDIS-A' , die
zich met hart en ziel voor dit project inzetten.
De redactie werd nieuwsgierig naar de wijkbewoners achter het project .Wie
zijn ze en hoe zijn ze bij een ontwikkeling in zo'n ver land betrokken
geraakt? 
En zo had ik op een goede avond een gesprek met Hans Overmeer, een
energieke zestiger; over het project, over wat mensen beweegt, over de
invloed van opvoeding, over liefdadigheid, solidariteit  en het menselijk tekort.

Hoe raakt een bewoner van Alteveer betrokken bij een project in Ethiopië?
Je moet weten dat ik jarenlang werkzaam ben geweest als leraar in het
voortgezet onderwijs. Daardoor krijg je veel contacten en zo ken ik
onder anderen een oud-leerling Sylvia Wijnveld. Zij besloot vrijwilliger
te worden in een ontwikkelingsland en kwam in Addis Abeba terecht.
Ze ging werken bij een organisatie die zich met name bekommerde
om arme weeskinderen.Van twee kinderen trok Sylvia zich het lot
zodanig aan dat ze hen adopteerde. En vooral deze kinderen stimuleer-
den haar om een project op te zetten dat erop gericht was om kinde-
ren een goed beroepsperspectief te bieden. Marktanalyse wees uit dat
er een goede boterham te verdienen zou zijn met de productie van fri-
tes en chips. Aardappelen worden in het land verbouwd en toerisme
en horeca zijn volgens prognoses een groeiende markt. Daarom richtte
Sylvia samen met de organisatie waar ze werkte het  'leskeukenproject'
op.
Als het af is biedt het ieder jaar aan twee honderd leerlingen een
beroepsopleiding. Hebben ze een bredere opleiding gevolgd, dan  kun-
nen ze voor €200,- een eigen bedrijf starten, als fritesbakker, als mede-
werker in of  toeleverancier voor restaurants en winkels.
Om het project te realiseren is echter ruim €75000,- nodig. En daar-

Hans Overmeer
over een bijzonder project en solidariteit.
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VRIJWILLIGERS GEZOCHT VOOR 
NATUURIJSBAAN CRANEVELT

Als de weergoden ons welgezind zijn krijgen we deze winter weer
natuurijs! Wij hebben er zin in na een natuurijsvrije periode van 2 jaar.

En we hopen dat u, de wijkbewoners rond de natuurijsbaan, er net
zo'n zin in heeft.

De Arnhemsche IJs Club Thialf heeft het beheer over de natuurijsbaan,
maar we kunnen dit niet alleen.Als er natuurijs is hebben we veel vrij-
willigers nodig bij de kassa, achter de bar of om te vegen. Hierbij plaat-

sen we een oproep in de wijkkrant voor extra ondersteuning.

Bent u geïnteresseerd en wilt u ons 1 of 2 keer helpen, dan kunt u
contact opnemen met Karolien Dietz. Zij zal u informatie geven over
het vrijwilligerswerk tijdens de natuurijsperiode. Een gratis seizoen-

kaart voor iedere vrijwilliger!

Karolien Dietz
Natuurijsbaancommissie AIJC Thialf
026-3705133 info@aijcthialf.nl

UNICEF VOOR ALLE KINDEREN.
Om de levensomstandigheden van kinderen over de hele wereld
structureel te verbeteren richt Unicef zich op vijf specifieke terreinen.
Onderwijs ook voor meisjes: van alle kinderen die niet naar school
gaan is 57% meisje.
Zorg voor de alle kleinsten: inentingen en goede voorlichting kan de
kindersterfte terugdringen. Vaccinatie campagnes: tegen alle kinder-
ziekten en tetanus. Bestrijden van HIV/Aids: Unicef roept de farmaceu-
tische industrie op goedkopere Aids remmers te maken.
Bescherming van kinderen : tegen geweld, uitbuitingen misbruik en
discriminatie.
U kunt allemaal uw steentje bijdragen.
Koop Unicef kaarten en kado's en help hiervoor de kinderen.
Een Unicef winkeltje vind u in: Het Dorp, Dorpsbrink 3 (hoekje super-
markt) tel: 44 20 430
Voor inlichtingen en brochure of bestellingen kunt u ook terecht bij
Wil Kwadijk St. Caeciliapad 23 tel: 44 27 212
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toe legde Sylvia contacten met haar Arnhemse vrienden op Cranevelt
en Alteveer: Marie José Michels, Petra Alsters en Hans Overmeer.
Wij zijn ons daar toen enorm voor gaan inzetten en hebben de stich-
ting "Steungroep aDDIS-A"
(ja, klein beginnen…) opgericht.We gebruiken nu allerlei andere con-
tacten om te helpen het nodige geld bijeen te krijgen. Zo heeft een
andere oud-leerling van me die in het drukkersvak verzeild is geraakt
belangeloos de folders en brochures voor ons project gemaakt.We
hebben een bestuurslid technische zaken, Henk Fremouw, dat gezorgd
heeft voor een degelijk technisch realisatieplan, dat aan de hoogste
eisen voldoet.

Wat drijft jullie om dat allemaal te doen. Ik bedoel veel mensen zouden zeg-
gen dat ze het te druk hebben, een bedrag overmaken op een girorekening
en overgaan tot de orde van de dag.
Ik kan natuurlijk alleen voor mezelf spreken en ik wil er niet hoogdra-
vend over doen. Het idee om iets voor minder bedeelden te doen is
me eigenlijk met de paplepel ingegoten. Mijn vader was ook al bij het
onderwijs en ik herinner me nog terdege hoe hij in de oorlogsjaren op
gezette tijden bij de boeren in de omgeving langsging en daar eieren en
ander voedsel haalde dat hij weer uitdeelde aan de gezinnen die dat
nodig hadden. Het was altijd gevaarlijk om tegen hem op te lopen,
want dan liep het struif uit zijn zakken. De overheid deed heel weinig
in die tijd. En we gaan helaas ook nu weer steeds meer naar een situa-
tie toe, waarin we armoede als een normaal verschijnsel accepteren.
Inspirerend is ook dat veel van onze oudere wijkgenoten zijn betrok-
ken zijn bij de Vincentiusvereniging. Die  club is bij het publiek vooral
bekend door de jaarlijkse boekenbeurs in de Eusebiuskerk en de kring-
loopwinkel in de Vincentkerk aan de Roosendaalsestraat waarvanuit de
vereniging opereert. Ik vind het dan ook fantastisch dat het Vincentrum
zich achter Sylvia's project van de Leskeuken heeft geschaard.
En je wordt ook enthousiast van de verhalen van ooggetuigen.Twee
bestuursleden zijn in de vakantie naar Sylvia in Addis Abeba toe
geweest en hebben er zelf rondgekeken. Dan zie je hoe goed ze daar
bezig zijn en hoe goed het geld terecht komt.

Gaat het lukken?   
Het gaat lukken, maar we moeten er enorm ons best voor doen. De
basis is, dat je mensen kunt laten zien dat je je zaakjes prima voor
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Huisraad over?
Bel gratis
0900-0205
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elkaar hebt ; een goed doordacht plan en  een efficiënte organisatie.
Maar je bent natuurlijk slechts één van de zeer vele charitatieve pro-
jecten die er zijn in de wereld. Ons LESKEUKEN-project zit in een
grote arme wijk van de hoofdstad.
Gelukkig hebben we al kleine succesjes. Zo heeft de Oud-papieractie
van deze wijk al een bedrag gestort. Een charitatieve instelling van de
KLM, ' Wings of support' heeft haar oog op ons project laten vallen en
sinds enige tijd zijn ook met de "Wilde Ganzen" contacten.

Waarom vind je juist dit zo'n mooi project?
Omdat we mensen met deze vorm van hulp zelfstandig en sterk
maken; je leert hen dat ze in hun eigen kracht kunnen geloven. Je ziet
zo vaak vormen van hulpverlening waarbij de hulpverleners hun cliën-
ten volledig van zich afhankelijk maken. Dat is niet goed. De hulpverle-
ner moet zichzelf overbodig maken door de mensen zelf verantwoor-
delijk en onafhankelijk te maken. Dat geldt ook als je mensen helpt
met een handicap. Ik geef als vrijwilliger Duits aan een autistische jon-
gen. Hij wil op zijn jaarlijks groepsuitstapje in het buitenland steeds
meer zelf zijn weg zoeken. En daar gaat het me om; het  vergroten van
zijn zelfvertrouwen, zijn geloof in zichzelf. Dat blijft de kern.

Zie je naar jouw idee nog voldoende solidariteit als je zo in wijk om je heen
kijkt? Lijdt het idee van solidariteit niet steeds meer een kwijnend bestaan?
Ach, wat kun je ervan zeggen. Mensen hebben natuurlijk vele kanten.
Veel mensen zijn vooral in de eerste fases van hun leven gericht op
hun carrière en dan lijken ze soms weinig oog te hebben voor ande-
ren.Anderzijds, ik zie ook beslist wel jongeren die zich inzetten zonder
eigenbelang.
Maar ik denk dat de meeste mensen vooral als ze wat ouder worden
meer oog krijgen voor de vraag wat ze voor anderen kunnen beteke-
nen. Ook voor anderen buiten hun eigen kleine kring. En dat kan best
samengaan met een actief leven waarbij je ook aan jezelf blijft werken.
Ik zing in het Slavisch koor, teken en schilder, onderhoud uit liefhebbe-
rij een internetboekwinkeltje, maar het belet me geenszins om me af
en toe ook in te zetten voor een goede zaak.
Henk Wagenaar

De brochure is telefonisch aante vragen: 026-3514111 of  026 -446528,
bijdragen kunnen gestort worden op giro 3053146 van aDDIS A te Arnhem



pagina 16



pagina 17

Jaargang 33 nr.3

Op donderdag 8 september werd
Alteveer opgeschrikt door het plotse-
ling verschijnen van een grote
vrachtwagen met aanhanger met
daarop grote containers. De vracht-
wagen was van een sloopbedrijf uit
Nunspeet en stopte voor de kerk.
Een tiental mensen bewoog zich om
en in de kerk.

Onrust sloeg toe in
de wijk daar een
versnelde sloop van
de kerk niet direct,
en zeker niet bij
duisternis, werd ver-
wacht.
Wat bleek. De con-
tainers waren gela-
den met ziekenhuis-
bedden afkomstig
van verpleeghuis
Elderhoeve.
Deze bedden zijn
verkregen door "de Polengroep"
van Parochie de Wijngaard en
werden tijdelijk opgeslagen in de
kerk.

De bedden zijn bestemd voor het
ziekenhuis en Hospitium in
Dabrowa-Tarnowska, Polen. Dit
ziekenhuis heeft eerder van de
Polengroep 40 bedden en ander
materieel ontvangen. Het zieken-
huis is sterk verouderd en kan de
bedden zeer goed gebruiken.

Op dinsdag 4 oktober zijn de
bedden door een Poolse trans-
porteur opgehaald, en 24 uur
later ter plaatse afgeleverd.
Deze en andere hulp aan instellin-
gen in Dabrowa-Tarnowska wor-
den regelmatig verzorgd de
Polengroep van parochie de
Wijngaard.

Mocht u nadere informatie wen-
sen, spullen beschikbaar willen
stellen of een donatie willen
doen: Polengroep de Wijngaard,
Arnhem, Postbank nr. 2639198 is
u dankbaar.
Informatie: mail4bs@chello.nl of
via parochie de Wijngaard, Hr. M.
Smits.
Uw bijdragen zijn welkom en zul-
len controleerbaar worden
besteed.
Polengroep de Wijngaard

Bedden op transport
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SINT MAARTEN 2005
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Ik ben Menno Herbrink en ik ben
elf jaar en heb op elf november van half
zeven tot acht uur sint maarten gevierd.

Je mag dan overal waar een kaarsje voor de deur staat
aanbellen.

Ook neem je een lantaarn mee.
Als je dan een liedje zingt geven ze je wat snoep.

Om half zeven moesten we verzamelen 
op het grasveld naast de gulf, het tankstation.

Je krijgt dan van de familie Rosier die het 
organiseert een oliebol, en dan ga je lopen.

Ik liep samen met een paar andere kinderen uit de klas.
We hadden zelf een sintmaartenliedje verzonnen.

Het bijzondere was dat het liedje niet gezongen maar gerapt wordt.
Dat ging zo:

Sint maarten was een toffe peer,
maar helaas hij leeft nu niet meer.
Hij maakte heel veel kinderen blij,

en daar horen wij ook bij.
Mogen we alsjeblieft een snoepje.
Mogen we alsjeblieft een snoepje.

Bedankt.

Het was alleen wel jammer dat er minder kinderen 
waren die langs de deuren gingen.

Ook waren er minder mensen die snoep gaven.
Toch hebben we een grote buit opgehaald.

En nu maar hopen dat we niet misselijk
worden!
Menno
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Wijkconcert

Op zondag 30 oktober j.l. werd om 15.00 uur  in het kerkje aan de
Wagnerlaan  een concert gegeven door Renaissancegezelschap De
Speellieden van Gelre . Dit ensemble bracht een programma van voca-
le en instrumentale muziek uit de middeleeuwen en de renaissance.
Daarbij werd gebruik gemaakt van kopiën van authentieke instrumen-
ten.
Het gezelschap bestond uit vijf personen: Leo Quaijtaal,Annemarie van
Dijk, Ernic Kamerich,Theo Helmer en Waling Tiersma.
Twintig bezoekers hadden de weg naar het kerkje gevonden.
De spelers hadden zich getooid in prachtige middeleeuwse gewaden
en presenteerden voor de pauze een programma in een raamvertel-
ling, getitield 'Uit het leven grepen', waar de nummers kunstig waren
ingevoegd.
Het was prachtig weer, zodat koffie en thee in pauze buiten genoten
konden worden.
Na de pauze was er een afwisselend programma. Daarbij kregen de
spelers de lachers op hun hand met een boertig lied over een meisje
dat haar eer verliest, uit de Carmina Burana. Het lied was uiteraard
veel ouder dan de muziek waarmee Carl Orff zijn vertolking gaf van
dit epos.
Na het concert werden de toehoorders uitgenodigd de instrumenten
van dichtbij te komen bekijken. Met enthousiasme werd uitleg gegeven
over de bouw, werking en geschiedenis . Zo kregen de mensen toelich-
ting over de schalmei, de pommer , de kromhoorn, de dulciaan, tenor-
trombone, cornetto, diverse strijkinstrumenten, zoals de  viola da
gamba en de vedel.
Toen de bezoekers tegen vijven voldaan weer op huis aan gingen,
kleurde de lucht in de ondergaande zon prachtig oranje boven de
glooiende weiden en tegen de donkere bosranden van Sonsbeek.
Misschien was dit symbolisch en gaat de zon na dit concert ook onder
voor de wijkconcerten, want de baten wegen bij lange na niet op tegen
de kosten.

Els Wagenaar
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Op 7 november was ik op de
Algemene Ledenvergadering als
geïnteresseerde wijkbewoner en
als trouwe 'tientjes' donateur, in
het huidige eurotijdperk vijfjes
donateur. Op de agenda het pran-
gende agendapunt van de contri-
butieprijzen voor de sportactivitei-
ten. De contributieprijzen moeten
omhoog met als achterliggende
doelstelling van het bestuur: de
sportactiviteiten moeten hun
eigen broek ophouden. Ik sport
niet bij de recreatievereniging, dus
mijn belangen in de vergadering
waren beperkt. Ik mengde me dan
ook niet actief in de discussie.
Misschien was ik wat sensatiebe-
lust naar de vergadering gekomen:
Zal het bestuur zijn nieuwe voor-
stellen weten te verkopen aan een
opstandige zaal? Stappen ze op als
hun voorstel niet op steun zou
kunnen rekenen… Ik zag de kop-
pen al voor me: 'Bestuur van nieuw
erelid Wagenaar treedt vroegtijdig
af,… nieuwe verkiezingen uitge-
schreven….' (Zouden er dan zich
nieuwe kandidaat-bestuursleden
aandienen?) 

Met enig vermaak heb ik de dis-
cussie aabschouwd. Het bestuur
zette stevig in: De penning-
meester: "Wij gaan hiervoor en

zullen dit verdedigen". De leden
gaven tegengas "dat kun je toch
niet maken"…  "zo haakt iedereen
af"… . Ook hadden meerdere
mensen vergelijkende waren-
onderzoeken gehouden met veras-
send verschillende uitkomsten.
Volgens sommige leden kon het
elders veel goedkoper, andere
leden en ook het bestuur kwam
tot de conclusie dat de verhoogde
prijzen niet misstonden en zelfs
aan de lage kant waren afgezet
tegen andere verenigingen. Het
bestuur bond in de discussie wat
in en na een stemming over het
principe dat 'elke activiteit moet
zijn eigen broek ophouden en dus
kostendekkend zijn' kwamen de
partijen wat tot elkaar. Een con-
crete oplossing werd nog niet
gevonden.

Thuisgekomen begon het toch wat
te knagen. Want de flitsende pre-
sentatie van de penningmeester
had mij, ondanks wat wei-
gerachtige apparatuur, één ding
klip en klaar gemaakt: mijn jaarlijk-
se donatie van vijf euro ging en
gaat niet naar die dingen waarvan
ik gedacht had dat ze naar te zou
gaan. Ik maak mijn vijf euro elk jaar
netjes over in de veronderstelling
dat ik daarmee het wijkblad en

Donateur in de knel…?
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activiteiten zoals Koninginnedag,
Paaseieren zoeken sponsorde. Dat
bleek uit het verhaal van de pen-
ningmeester maar beperkt het
geval. Het wijkblad houdt namelijk
netjes zijn eigen broek op met
advertentie-inkomsten, en de wij-
kactiviteiten hebben veelal eigen
inkomsten, en worden maar
beperkt door de vereniging onder-
steunt.
Wat mij duidelijk werd is dat mijn
donatie voor het merendeel naar
de sportactiviteiten gaat, waaraan
ik zelf niet deel neem. Ook gelden
die de gemeente (ongeveer één
euro per wijkbewoner) subsidieert
aan de wijk gaan voor een aanzien-
lijk deel naar de sporten. Met
andere woorden: het gat wat jaar-
lijks door een aantal sporten, bad-
minton en volleybal, gecreëerd
wordt, wordt gedicht met gelden
van wijkdonaties en subsidie van
de gemeente! 

Tja, dat werpt toch wel een wat
ander licht op mijn jaarlijkse dona-
tie.Want ik ondersteun graag een
actieve vereniging in deze wijk. Een
vereniging die naar mijn mening
met haar activiteiten een echt
'wijkgevoel' bewerkstelligd. Maar
als die vijf euro dan naar een
'sportgat' in de begroting gaat…  
Wat mij betreft dus alle hulde voor
een bestuur wat dit punt nu einde-

lijk eens agendeert. Een bestuur
wat de gelden die bedoeld zijn
voor wijkbrede doelstellingen ook
voor wijkbrede activiteiten in wil
zetten. Een bestuur dat dus een
eindelijk een eind probeert te
maken aan deze kromme kruissub-
sidiëring.

De activist in mij begon al op te
staan: ik wil mijn vijfje (euro) en
tientje (gulden) terug en wel met
terugwerkende kracht! De contri-
buties moeten juist meer omhoog
om al die donateurs voor al die
tientjes van de afgelopen jaren
schadeloos te stellen. Donateurs
verenigt u, en claim uw geld! 
Maar … ik ben de beroerdste niet
en zie ook wel dat de sporters, en
de badmintonners in het bijzonder,
wel erg veel meer moeten gaan
betalen en dat etc… etc…  Wees
dus gerust, mijn donatie zal ook
volgend jaar weer komen. Ik zal mij
vleien in de hoopvolle gedachte
dat mijn donatie (ooit of al snel?)
de vereniging  en al haar wijkbrede
activiteiten ondersteunt.

Of toch… zal ik stiekem volgend
jaar op de acceptgiro zetten: déze
vijf euro is dít jaar voor de BBB
Aerobics. Fijn dat we dat ook heb-
ben.

Donateur nummer zeshonderdéenen-
tachigduizendvijfhonderdzestien.
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Ik ben gevraagd om zitting te
nemen in het bestuur van
Craneveer door andere leden. Ik
ben van nature geen vergadertype
en  heb altijd tijd tekort. Daarom
had ik eerst zo mijn bedenkingen.
Maar aande andere kant: er wor-
den leuke dingen voor de mensen
georganiseerd in de wijk en ik wil
daar graag een steentje aan bedra-
gen.
Ik heb niet altijd in Arnhem
gewoond. Ik ben geboren en geto-
gen in Soest, heb een jaar in
Londen gewoont en jaren in
Amsterdam. Ook heb ik de halve
wereld rondgereisd in Azie en
Zuid- Amerika. Uiteindelijk ben ik
tien jaar geleden in Arnhem beland
en ruim drie jaar woon ik nu in
heel tevreden in Cranevelt  (op
Cranevelt, zegt men hier vaak)
met mijn drie mannen: één grote
en twee kleine van zeven en negen.
We genieten van het vele groen, de
frisse lucht en ook van de oer-
woudgeluiden op de achtergrond
als de wind van de dierentuin onze
kant op waait.

Ik heb een deeltijdbaan op het
consultatiebureau en ben tevens
docent in Tai chi, een Oosterse
bewegingssport. Dat doe ik samen
met mijn partner Theo. Hij is er
overigens drukker mee dan ik..
Mijn hobbies zijn, behalve tai chi,

lezen, wandelen en het lekkere
eten opeten dat Theo altijd voor
mij kookt. Ook smartlappen zingen
doe ik graag en wijnproeven is ook
een hobby van me. Ik ga me dus
ook opgeven voor de wijnproef-
middag van Craneveer . Misschien
zien we elkaar daar.
Verder ben ik veel bezig met het
brengen en halen van kinderen
naar vriendjes en sportclubs

Ondertussen heb ik ook  al een en
ander aan Craneveeractiviteiten
meegemaakt. Het begon met paas-
eieren zoeken. Het was ons ont-
gaan dat we de kinderen van te
voren hadden moeten opgeven en
we stonden op de bewuste dag
dus zonder deelnamekaarten aan
het hek van het Openlucht-
museum. Ik kreeg toen een preek-
je van voorzitter Henk dat ik me
echt toch had moeten opgeven,
want stel je voor dat iedereen zo
maar op de bonnefooi zou komen.
Dan zouden er misschien veel te
weinig eieren verstopt zijn.
Ondertussen trokken de kinderen
mij al naar de startplek.We moch-
ten toch meedoen voor deze keer.
Eens per jaar komt mijn donkere
kant naar buiten en leef ik me uit
bij de spokenspeurtocht: een
prachtig evenement!.

Groetjes  Annemarie.

Annemarie van de Flier
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Van de wijkraad
Informatiekast
Onze wijk is de laatste jaren volop in beweging, er gebeuren veel zaken die
aandacht en betrokkenheid en soms actie vragen van wijkbewoners. Om
wijkbewoners te informeren zijn er de wijkkrant 'Craneveer' en de website
www.craneveer.nl. De wijkkrant verschijnt om de 6 weken, dus is voor zeer
actuele zaken vaak niet geschikt.
De website is dat juist wel, echter veel van onze bewoners (zoals ouderen)
hebben geen internet dan wel zijn geen frequente gebruikers.

Om de wijkbewoners in actuele zaken toch snel te kunnen bereiken /
informeren, laat de wijkraad, samen met de recreatievereniging
Craneveer, informatiekasten plaatsen, zoals die ook in andere wijken
gebruikt worden.Hierover is al overleg geweest met de gemeente en
overeenstemming over vorm, kleur en locatie.

Om te beginnen, zal er op het z.g. 'Beethovenpleintje' een kast
geplaatst worden en, indien dit voldoet aan de behoefte, te zijner tijd
eventueel ook op het Oremusplein.
Momenteel worden 'veroorzakers' van 'onze de wijk in beweging' aan-
geschreven voor een financiële bijdragen. 'Veroorzakers' zijn o.a.
Gemeente Arnhem, Rijnstate / Alysis Zorggroep, Burgers' Zoo,
Nederlands Openluchtmuseum, ING Real Estate (bouw flat Kluizeweg),
Delta Ontwikkelingsgroep (bouw flat Kluizeweg), KuipersVastgoed
(Verrijzeniskerk), Klaassen Groep (Verrijzeniskerk), Draaisma (apparte-
menten Bernard Zweesrlaan), Holland Housing (appartementen
Bernard Zweesrlaan), Portaal (noodwoningen).
Plaatsing van de informatiekast zal in de loop van december plaats vin-
den

Nogmaals: Het paadje naar de Jeugdherberg.
Afgelopen maart schreef de heer Th.J.Verdenius een stukje in
Craneveer over het paadje naar de Jeugdherberg (trap Cattepoelseweg
naar Diepenbrocklaan. Daarbij stond de oproep om het jaar van  aan-
leg (1957), dat er oorspronkelijk in stond maar verdwenen was, weer
te herstellen. En zie tot eenieders verbazing was onlangs ineens het
jaartal weer aanwezig. Goed werk van de afdeling Stadsbeheer die dit
signaal 'zo maar' opgepakt heeft.
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De wijkraad heeft eerder op deze plek
een oproep geplaats voor ondersteuning. Helaas moeten we
melden dat er op deze oproep geen response is binnen geko-
men.

We benadrukken hier nog eens dat de wijkraad een orgaan is
dat het wijkbelang voor ogen heeft en daarom ook elke poli-
tieke kleur welkom heet. De wijkraad probeert bij problemen
in onze wijk te signaleren, werkgroepen te initiëren en waar
mogelijk te ondersteunen. Er is ook overleg met de recreatie-
vereniging.

Het bestuur zoekt verder al geruime tijd naar naar een pen-
ningmeester en ook op secretarieel gebied is uw ondersteu-
ning van harte welkom. '
De wijkraad vergadert meestal op de derde dinsdag van de
maand in de avonduren.Ook in de werkgroepen is ondersteu-
ning gevraagd. Zo is de werkgroep Verkeer momenteel op
zoek naar een nieuwe voorzitter, die als "trekker" de ver-
keersproblematiek in onze wijk agendeert als de situatie
daarom vraagt.

Voor tal van 'wijk'zaken kunt u bellen met een 
informatie of klachtennummer van de gemeente.

De wijkraad kan in voorkomend geval uw 
vraag of klacht eventueel doorgeven..

Gemeente Arnhem / Servicelijn 
(026) 377 4321 of via een meldingsformulier 

op de website www.arnhem.nl
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Na ongeveer 15 jaar in het
bestuur van Craneveer te hebben
gezeten heeft Henk Wagenaar in
augustus aangekondigd dat hij het
bestuur ging verlaten.Voor de
overige bestuursleden was dat de
aanleiding om de leden tijdens de
algemene ledenvergadering te vra-
gen Henk tot erelid van de vere-
niging te benoemen. Henk heeft
veel voor de vereniging gedaan.
Als voorzitter leidde hij de vele
bestuurs- en ledenvergaderingen.
Henk wist de vergaderingen vlot
te leiden en hij voelde goed aan
hoe hij kon omgaan met de ver-
schillende meningen en gevoelig-
heden.
Naast het voorzitterschap heeft
hij ook de automatisering van het
ledenbestand op poten gezet. Hij
is enkele jaren vertegenwoordiger

van Craneveer binnen de wijkraad
geweest. Enkele jaren geleden is
hij begonnen met het ondersteu-
nen van de redactie. De overgang
van een lang zittende redactie
naar meer nieuwe mensen met
nieuwe ideeën vroeg aanpassingen
over en weer. Henk weet zo'n
veranderingsproces in  goede
banen te leiden.
Henk heeft de handen uit de
mouwen gestoken, zowel voor
het opzetten van de schildersclub,
als ook bij het opruimen en weer
inrichten van de recreatiezaal.
We zullen Henk als voorzitter, in,
wat hij ooit eens geschreven
heeft, een morsige trui, missen.
Tijdens de laatste vergadering
verscheen hij in een keurig nieuw
overhemd.
Als voorzitter heeft hij afscheid
genomen, maar voor de vereni-
ging blijft hij actief, zowel binnen
de redactie als voor de schilders-
club. Met applaus hebben de leden
ingestemd met het verlenen van
het erelidmaatschap aan Henk. Hij
heeft dat in dank aanvaard.
Henk binnen het bestuur zullen
we je missen. Dank voor alles wat
je daar gedaan hebt en met name
voor de wijze waarop je het
deed.
Marjan van Roon.

Erelidmaatschap voor
Henk Wagenaar
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Fantastische
Aanbiedingg!

OMEGA  3
Visolie
500 capsules
euro 34,95

DDroggisterijj  Altevveer
Beethovvenlaan  65a
0226-33707535    
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Nieuwe contributieprijzen (onder voorbehoud):

Locatie:Viottastraat: ingang Schoolplein dependance Pieter
Breughelschool. De recreatiezaal is telefonisch bereikbaar: 4 425 014
Inlichtingen: Jop Burlage tel. 4 451 582

Dag Hoe laat? Wat? Waar?
MAANDAG 10.00-11.00 Yoga Alteveltje

14.00-16.30 Ouderensoos Recreatiezaal
15.30-16.30 Tái Chi 55+ Gymzaal boven
19.00-22.00 Biljarten Recreatiezaal
19.00-20.00 Damesgym Gymzaal beneden
20.00-22.00 Volleybal Gymzaal beneden
20.00-22.00 Badminton Gymzaal boven

DINSDAG 14.00-15.30 Volksdansen 55+ Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden
20:00 - 22:00 Zingen Recreatiezaal

WOENSDAG 15.45-16.30 Kleutergym 1 Gymzaal boven
16:30-17.15 Kleutergym 2 Gymzaal boven
17.15-18.00 Meisjesgym Gymzaal boven
19.00-20.00 ismakogie Recreatiezaal
19.00-20-00 Aerobics Gymzaal boven
20.15-22.15 Schilderclub Recreatiezaal
20.00-21.00 BBB-groep Gymzaal boven
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

DONDERDAG13.15-14.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
14.15-15.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
19.30-22.30 Bridge Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal boven
20.30-22.00 Volleybal Gymzaal beneden

VRIJDAG 13.30-16.30 Bridge Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

ZATERDAG 10.30-12.00 Recr.sport heren Gymzaal beneden
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Recreatievereniging Craneveer
Badminton € 130,-
Volleybal € 130,-
Damesgym € 55,-
Aerobic / BBB € 85,-
Recreatiesport heren € 80,-

Kleutergym € 70,-
Bridgen € 35,-
Biljarten € 65,-
Yoga € 122,50
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SPORTEN?

Er is nog plaats bij:

Meisjes gym groep 3   (de oudsten)  

Alle badminton groepen

Volleybal maandag

en donderdag  

Recreatie sport heren 

Schilders club 

(advertorial)
Gratis proefles Gitaar

De snelste manier om gitaar te leren spelen? Kom je niet verder met
wat je eigenlijk met de gitaar zou willen? Je wilt in een bandje spelen
maar bent nog niet goed genoeg? Lijkt het je leuk om kampvuurliedjes
te spelen maar je weet niet hoe (of wat)? Kinderliedjes begeleiden? Wil
je je speeltechniek verbeteren? Je weet niet hoe je akkoordenschema’s
kunt gebruiken voor begeleiding of solo’s?

Mijn advies voor de snelste weg: Neem les! Ik speel al vele jaren (solo
en in bands) en heb jaren lespraktijk-ervaring met jong en oud. Je kunt
kiezen voor groepsles of individuele led. Elektrisch of akoestisch, pop,
rock, metal, blues, klassiekl, flamenco, Zuid-Amerikaans, wat jij maar
wilt! Geen eindeloze saaie oefeningen want: muziek is vooral leuk!
Twijfel je? Neem een gratis proefles en overtuig jezelf!

John Verstegen: 026-8449464 / 06-10098389
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Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.

of per e-mail: redactie@craneveer.nl

Redactie Craneveer
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24
Ton Jansen Wijkraad

Sweelincklaan 34
Cleo van der Stap Bezorging

Sweelincklaan 8
Henk Wagenaar Coordinatie

Cattepoelseweg 201
Ysbrand Graafsma Layout

Sweelincklaan 16

Bestuur Craneveer
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3 510 051
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4 451 582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4 456 712
Monique Steenkamer Comm.
Annemarie van der Flier

tel 4 453 596
Joost Froelink Penningmeester

tel 4 453 675
Hermien van der Burgt Comm.

Cattepoelseweg 214tel 4 453 628
Maurice Lankheet Voorzitter

Cattepoelseweg 254tel 3 510 245

Wijkraad Alteveer / ‘t
Cranevelt
Wil Smits Voorzitter

tel 4421258
Luit Rietema Secretariaat

Schubertlaan 5 6815HH Arnhem
Ton Jansen Website/Craneveer

tel 4452313
Erik van der Zijden Penningm.
Jan van Leusen Algemeen advies
Els Peters Werkgroep verkeer

Postbanknr. 552.96.01 t.n.v.
Wijkraad Alteveer/'t Cranevelt,
Arnhem

Donatie Craneveer per seizoen:
€ 5,- p. p. / € 10,- per gezin

Giro 3794217 t.n.v. Penningmeester Craneveer

WIL JE JE ACTIEF INZET-
TEN VOOR DE WIJK?

Craneveer zoekt nieuwe
bestuursleden voor het
Craneveer-bestuur en

schrijvende redactieleden
voor het wijkblad.

MELD JE AAN!


